



通告編號：21-22/71c

中二及中四級拍攝數碼學生相片

敬啟者：

為配合學校行政電腦化，本校將安排中二及中四級同學於 7 月 29 日 (星期五) 於校內拍攝數碼學生相片。拍攝服務包括一打相片及數碼相底(數碼相底只供校內使用)，費用為\$12。上述費用採用 Alipay HK 方式繳費，家長請於 2022 年 6 月 23 日前登入 E-Class Parent App 繳交費用。

若同學選擇自行拍攝，須於 7 月 25 日前交相片及其電腦檔案給殷志遠老師：

- 一打相片(尺寸為 1.5 吋 × 2 吋)(夏季校服，不可穿着冷衫，須有校徽及符合校服儀容要求，背景為淺藍色)。
- JPG 格式的數碼相底，600 × 800 像素，檔案大小為 500KB 以下，以學生編號存檔(例如：2020xxxx.jpg)，燒錄於光碟內，並在光碟面寫上姓名、班別及學號。

如有任何疑問，請聯絡殷志遠老師。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學

韓思聰 謹啟

2022 年 6 月 17 日

通告編號：21-22/71c

回條

敬覆者：

本人已知悉拍攝數碼學生相片事宜，敝子弟 \* 會 / 不會 參與校內拍攝數碼學生相片活動。

(\* 請刪去不適用者 )

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽名：\_\_\_\_\_

2022 年 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日



Ref: 21-22/71e

17 June 2022

Dear Parent(s) / Guardian(s),

**Digital Student Photos for S2 and S4**

To facilitate the school's computerized administration, the School would like to arrange digital photo-taking service for S2 and S4 students on 29 July (Friday). The service, which costs \$12, includes 12 student photos and a digital back-up record (for internal use only). Please login to the E-Class Parent App on or before 23 June 2022 to settle the payment via Alipay HK.

If your child does not wish to have the photo-taking service, please submit the following photos and computer file to Mr. Yan Chi Yuen before 25 July:

- 12 student photos (1.5"x 2") (light blue background, summer uniform with school badge visibly seen, decent appearance, and no sweater)
- Digital photo in jpg format, 600 x 800 pixel and below 500KB. Use student ID as file name (e.g. 2020xxxx.jpg), burn it as a CD-ROM with name, class and class number written on the disc.

If you have any questions, please feel free to contact Mr. Yan Chi Yuen.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 21-22/71e

17 June 2022

**Reply Slip**

I have fully understood the arrangements of the digital photo-taking service. My son / daughter *\*would like / would not like* to use the service.

(\*please delete as appropriate)

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_